
Betreft: schriftelijke vragen openbare toiletvoorzieningen   

Van: fractie ChristenUnie 

d.d. 11 september 2023  

Geacht college, 

Het gebrek aan goede toegankelijke toiletvoorzieningen in Nederland zorgt voor angst bij patiënten 

(met bijvoorbeeld spijsverteringsklachten, stoma, incontinentie, etc.) voor gênante situaties en 

spanning om op pad te gaan. Met soms zelfs eenzaamheid tot gevolg. Maar uiteindelijk heeft iedere 

Nederlander af en toe een toilet nodig. ( bron: Iedere wc telt - Tekort aan toiletten in Nederland) 

Met regelmaat wordt daarom aandacht gevraagd voor het hebben van voldoende openbare 

toiletvoorzieningen.  Het jaarlijkse toiletsymposium door de Maag- lever-darmstichting  of een GGZ 

nieuwsbrief lijkt de terugkerende aanleiding te zijn om daar ook in Dalfsen aandacht  voor te vragen.  

Ter informatie: Dalfsen staat momenteel op plaats 237 (van 344) in de  ranglijst van de meest 

toiletvriendelijke gemeenten van Nederland.  (De meest toiletvriendelijke gemeenten van 2022 - 

Iedere WC telt) 

Met ondersteunende argumenten vanuit bijvoorbeeld de gehandicaptenraad geeft de raad aan dit 

een belangrijk onderwerp te vinden. En ook tijdens de bespreking van de lokale inclusieagenda is aan 

dit onderwerp bijvoorbeeld aandacht gegeven. 

Bovendien is in het preventiebeleid “Dalfsen vitaal en veerkrachtig” en bij de inrichting van de 

klimaatstraat is door meerdere partijen aangegeven dat er behoefte bestaat aan voldoende 

toegankelijke openbare toiletvoorzieningen binnen en buiten de bebouwde kom.  

Op basis hiervan hebben we de volgende vragen:  

1) Deelt het college het belang om in Dalfsen voldoende toegankelijke openbare 

toiletvoorzieningen aan te bieden? 

2) Is het college over dit onderwerp in contact met belanghebbenden zoals de 

gehandicaptenraad, de MLD-stichting, de toilet alliantie of belangenvereniging Hoge Nood? 

Zo ja, wat is hiervan de voortgang?  

3) Zijn in de afgelopen jaren initiatieven (vanuit inwoners of vanuit gemeente) opgestart om in 

de gemeente openbaar toegankelijke toiletvoorzieningen te realiseren?  Wordt bijvoorbeeld 

het aanbieden van een openbare toiletvoorziening meegewogen in de uitwerkingen van de 

klimaatstraat Dalfsen of de visievorming rondom de burgemeester Backxlaan Nieuwleusen? 

Zo ja:  hoe vindt deze weging plaats en wat is daarvan de voortgang? Zo nee: Wat heeft het 

college vanuit de raad of de bewoners concreet nodig om meer openbaar toegankelijke 

toiletvoorzieningen te kunnen realiseren?  

We kijken met belangstelling uit naar uw reactie. 

Met vriendelijke groet , 

namens de fractie ChristenUnie 

Dick Homans 

https://www.iederewctelt.nl/iedere-wc-telt/
https://www.iederewctelt.nl/de-meest-toiletvriendelijkste-gemeenten/
https://www.iederewctelt.nl/de-meest-toiletvriendelijkste-gemeenten/

